
附件 1-1 (Attachment 1-1) (外幣報價案件或新臺幣報價案件均適用 For bids in foreign currency or in NT Dollars) 

投 標 廠 商 報 價 單  

B I D D I N G F O R M  

臺灣銀行採購部招標案號 BOT/DP’s Invitation No.：                          

 

項次 

Item 

No. 

 

品 名 及 規 格 

Nomenclature, Description  

and Specification 

 

數量及單位 

Quantity and  

Unit 

單  價 

(幣別) 

Unit Price 

(Currency) 

總  價 

(幣別) 

Total Price 

(Currency) 

製造廠或勞務供應者 

名稱、地址 

Name and Address of 

Manufacturer or 

Service Provider 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

標價總額 Grand Total: 

註：1.以 CFR／CPT 或 CIF／CIP 條件報價者，須分別報列運費或保險費。分項(組)決標者，須按項(組)次分別報列。 2.本欄如不敷填寫請用附頁。 

Notes: 1. For Bid Term on CFR／CPT or CIF／CIP basis, the freight or insurance premium shall be quoted separately. When awarded by item (group), freight 

or insurance premium shall be quoted separately according to the relevant item (group).  2. Use attachment as necessary 

財物/勞務原產地 Source Origin of Property/Service:                                                          

發貨人(名稱、地址)Shipper (name & address):                                                             

受款人/信用狀受益人(名稱、地址)Payee/ L/C Beneficiary (name & address):                                        

進口產品之裝運港口/機場 Port/Airport of Shipment for Import Property:                                           

(請按實鉤填 Check by  if applicable) 

□ 本投標廠商確認標價不高於同樣市場條件之相同標的之最低價格。 

The Tenderer confirms that the price offered is not higher than the lowest price we offered for the same subject matter 

under the same market conditions. 

(本項僅選擇性及限制性招標案件投標廠商須鉤填 For Selective or Limited Tendering Procedures only) 

□ 本投標廠商確認並無支付他人佣金、比例金、仲介費、後謝金或其他利益為條件，促成採購契約之簽訂。 

The Tenderer does/will not induce the procuring entity to sign a contract by giving others commission, percentage, 

brokerage, kickback, or any other benefits. 

□ 本投標廠商茲同意並接受招標文件之所有規定及臺灣銀行採購部／洽辦機關依招標文件及政府採購法規定審標之

結果。 

We, the Tenderer, hereby certify that all the requirements specified in the Invitation Documentation are agreed and 

accepted by us. We also certify that the outcome of the review made by BOT/DP/ENTITY pursuant to the requirements in 

the Invitation Documentation and Government Procurement Act are agreed and accepted by us. 

 

投標廠商簽章： 

Seals or Signature 

of the Tenderer:                                                                          
投標廠商公司章及負責人章或有權簽署人簽名 Seals of the Tenderer and its Responsible Personnel, or Signature of Authorized Personnel 

                                                                           
如由有權簽署人簽名，請以正楷或打字填列其姓名及職稱 If Signed by Authorized Personnel, Name and Title of the Personnel (type or print) 


